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5.3.2/6 

Nevalstisko organizāciju un Ministru kabineta sadarbības memoranda  

īstenošanas padomes sēde 

 

Protokols Nr. 6 
2016. gada 29. jūnijā 

Rīgā, Brīvības bulvārī 36, Zaļā zāle 

 

Sēdi vada: 

Rasma Pīpiķe – Biedrība "Latvijas Pilsoniskā alianse", Memoranda padomes vadītāja vietniece 

 

Sēdē piedalās padomes locekļi un to pārstāvji: 

1. Mārtiņš Krieviņš – Valsts kancelejas direktors, Memoranda padomes vadītājs 

2. Kristīne Rupeika – Biedrība "Latvijas Juristu apvienība" 

3. Mārtiņš Šteins – Biedrība "Latvijas Jaunatnes padome" 

4. Andris Gobiņš – Biedrība "Eiropas Kustība Latvijā" 

5. Āris Ādlers – Biedrība "Latvijas Lauku forums" 

6. Zaiga Pūce – Biedrība "Ascendum" 

7. Terezija Mackare – Biedrība "Rīgas aktīvo senioru alianse" 

8. Māra Sīmane – Pārresoru koordinācijas centrs 

9. Edgars Šadris – Finanšu ministrija 

10. Sandis Voldiņš – Kultūras ministrija 

11. Raivis Kronbergs – Tieslietu ministrija 

12. Diāna Jakaite – Labklājības ministrija 

13. Rinalds Muciņš – Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija 

 

Sēdē bez balsstiesībām piedalās: 

Nr. Uzvārds /Vārds Organizācija 

1. Ilona Kiukucāne Biedrība "Latvijas Darba devēju konfederācija" 

2. Kristīne Zonberga Biedrība "Latvijas Pilsoniskā alianse" 

3. Anita Kleinberga Kultūras ministrija 

4. Solvita Vēvere Kultūras ministrija 

5. Rihards Bunka Biedrība "Latvijas Juristu apvienība" 

6. Ilze Trušinska Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija 

7. Lilita Kalnāja Biedrība "Mazirbes draugu kopa", nodibinājums "Ģertrūdes 

fonds" 

8. Ieva Aile Valsts kanceleja 

9. Agnese Rācene-

Krūmiņa 

Tieslietu ministrija 

10. Indra Ozola Profesionālā biedrība "Iekšējo Auditoru Institūts" 

11. Aija Bauere Sabiedrības integrācijas fonds 

12. Andrejs Cīrulis Latvijas okupācijas izpētes biedrība 

13. Linda Mežviete Sabiedrības integrācijas fonds 
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14. Andrejs Melnalksnis Latvijas Iekšlietu darbinieku arodbiedrība 

15. Andris Šimfs Biedrība "Vecāku alianse" 

16. Astrīda Babāne Biedrība "Latvijas Juristu apvienība" 

17. Edgars Treibergs Biedrība "Lauksaimnieku organizāciju sadarbības padome" 

18. Eduards Filippovs Biedrība "Latvijas Biznesa savienība" 

19. Gints Kauniste Biedrība "Par neskartu vidi nākamajām paaudzēm" 

20. Ieva Pētersone Biedrība "Latvijas Muzeju biedrība" 

21. Ilze Kenne Biedrība "Latvijas bērniem ar Kustību traucējumiem" 

22. Ilze Trapenciere Latvijas Universitātes Filozofijas un socioloģijas institūts 

23. Inga Šķestere Biedrība "Latvijas Kustība par neatkarīgu dzīvi" 

24. Irēna Ļeonenko Biedrība "Latvijas Personāla vadīšanas asociācija" 

25. Jānis Felsbergs Biedrība "Jelgavas Pensionāru biedrība", biedrība "Latvijas 

Pensionāru Federācija" 

26. Jolanta Nagle Biedrība "Latvijas Tirgotāju asociācija" 

27. Krišjānis Veitners Biedrība "Latvijas izvērtētāju asociācija" 

28. Liene Ieva Kraupša Biedrība "Latvijas Studentu apvienība" 

29. Mikus Zelmenis Biedrība "Latvijas Auto klubu apvienība ", biedrība "Latvijas 

Kvalitātes biedrība" 

 

Protokolē:  

Zane Legzdiņa-Joja – Valsts kancelejas Valsts pārvaldes politikas departamenta konsultante  

 

Sēdi sāk: plkst.11:00.  

 

Sēdes darba kārtība: 

Nr.p.k. Jautājums Ziņo/Uzaicināti 

1.  Apstiprināt 25.05.2016. sēdes protokolu un 

29.06.2016. sēdes darba kārtību 
Rasma Pīpiķe 

Biedrība "Latvijas pilsoniskā 

alianse", Memoranda padomes 

vadītāja vietniece 

2.  Secinājumi pēc 08.06.2016. notikušās konferences Linda Jākobsone 

Valsts kanceleja 

Jautājumi, kuros nepieciešams pieņemt Nevalstisko organizāciju un Ministru kabineta 

sadarbības memoranda īstenošanas padomes lēmumu 

3.  1. Ziņojums par NVO fonda ieviešanas gaitu, 

problēmām, finansējuma apguves 

rādītājiem, kā arī nākotni 

2. NVO fonda stratēģija 2017.-2018. gadam 

Aija Bauere 

Linda Mežviete  

Sabiedrības integrācijas fonds 

 

4.  Aktuālā informācija par EEZ/Norvēģijas 

finanšu instrumenta 2014.-2021.plānošanas 

perioda prioritātes "Pilsoniskās sabiedrības 

fonds" virzību, to skaitā, š.g. 9. jūnija sarunu 

rezultātiem un turpmāk plānoto rīcību 

Edgars Šadris 

Finanšu ministrija 

 

Informatīvie jautājumi 

5.  Pētījuma rezultātu prezentācija "Dati par 

pilsonisko sabiedrību: Eiropas sociālā pētījuma 

rezultāti" 

Ilze Trapenciere  

LU Filozofijas un socioloģijas 

institūts  
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6.  Konceptuālais ziņojums   "Sabiedrības integrācijas 

politikas organizatoriskā un tiesiskā ietvara 

pilnveides iespējas" 

Solvita Vēvere  

Kultūras ministrija  

7.  Dažādi: 

1. Nākamās sēdes datums, laiks, darba kārtība 

2. Informācija par 27.06.2016. NTSP sēdē 

izskatītajiem jautājumiem 

3. Memoranda padomes iekšējā kārtība "Par 

nevalstisko organizāciju pārstāvja izvirzīšanas 

kārtību un kritērijiem dalībai Valsts sekretāru 

sanāksmēs, Ministru kabineta komitejas sēdēs 

ar padomdevēja tiesībām un Nacionālajā 

trīspusējās sadarbības padomē un Eiropas 

Savienības Struktūrfondu uzraudzības 

komitejā" 

Rasma Pīpiķe 

Biedrība "Latvijas pilsoniskā 

alianse", Memoranda padomes 

vadītāja vietniece 

 

Rihards Bunka 

Latvijas Juristu apvienība 

 

 

 

1. jautājums 

Apstiprināt 25.05.2016. sēžu protokolus un 25.05.2016. sēdes darba kārtību 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: R.Pīpiķe 

Nolemts: apstiprināt 25.05.2016. Memoranda padomes sēdes protokolu, kā arī 29.06.2016. sēdes 

darba kārtību. 

 

2. jautājums 

Secinājumi pēc 08.06.2016. notikušās konferences 

_________________________________________________________________ 

Ziņo: L.Jākobsone 

Izsakās: R. Pīpiķe, A. Gobiņš 

L. Jākobsone iepazīstina Memoranda padomes locekļus ar secinājumiem pēc Nevalstisko 

organizāciju un Ministru kabineta sadarbības memoranda īstenošanas padomes rīkotās konferences 

"Valsts pārvaldes un nevalstisko organizāciju sadarbība – nepieciešamība vai ekstra?" š.g. 8. jūnijā.      

 

Nolemts: nākamo konferenci organizēt pirms esošās Memoranda padomes nevalstisko organizāciju 

puses pilnvaru beigām līdz 28.02.2017., konferences saturu uzsākot plānot jau 2016. gada rudenī.  

 

3. jautājums  

1. Ziņojums par NVO fonda ieviešanas gaitu, problēmām, finansējuma apguves rādītājiem,  

kā arī nākotni 

2. NVO fonda stratēģija 2017.-2018. gadam 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: L.Mežviete, A.Bauere 

Izsakās: Z. Pūce, Ā. Ādlers, R. Pīpiķe, M. Sīmane, S. Voldiņš, A. Gobiņš, M. Krieviņš 

L. Mežviete un A. Bauere iepazīstina ar NVO fonda 2016. gada projektu konkursa rezultātiem, 

norādot arī galvenās tendences – iesniegto projektu skaita attiecību pret pieejamā finansējuma 

apmēru, prioritāšu trūkumu, atšķirīgo aktivitāti starp reģioniem.   

Ā. Ādlers un R. Pīpiķe aicina Sabiedrības integrācijas fonda mājaslapā publicēt informāciju par 

visiem atbalstītajiem projektiem, iekļaujot aprakstu par katru projektu, ko Sabiedrības integrācijas 

fonds arī plāno darīt.   

A. Bauere pauž viedokli, ka NVO fonda projektu vērtēšanā Memorandam padomei būtu jānosaka 

prioritātes, jo vērtējot ir ļoti grūti salīdzināt tik dažādos projektus, kas visi vienlaikus ir arī ļoti 

vajadzīgi dažādām sabiedrības grupām.  
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Z. Pūce aicina atbalstīt tādu projektu īstenošanu, kas paredzēti biedrību administratīvās kapacitātes 

celšanai, vienlaikus šo projektu īstenošanai paredzot ilgāku laiku.  

M. Sīmane norāda, ka Pārresoru koordinacijas centram ļoti interesēja, kā tiks īstenots NVO fonds, 

līdz ar to PKC pārstāvji piedalījās projektu vērtēšanā un pēc tās attiecīgi ir sagatavojuši un 

Sabiedrības integrācijas fondam iesnieguši savus priekšlikumus par turpmākās NVO fonda darbības 

uzlabošanu.  

R. Pīpiķe norāda, ka iepriekš nevalstiskās organizācijas skaidri bija iezīmējušas tās lietas, kuras 

NVO fonda ietvaros nebūtu jāatbalsta, to skaitā, ka nav iespējams saņemt finansējumu aktivitāšu 

īstenošanai no vairākiem avotiem, tomēr tikko noslēgtā konkursa rezultāti parāda, ka šos iepriekš 

noteiktos kritērijus nav izdevies īstenot. Papildus norāda, ka būtu nepieciešama stratēģiska vadība 

no administratora puses, kā arī vērš uzmanību uz laika grafika nobīdēm, kas turpmāk nebūtu 

pieļaujamas.  

A.Bauere vērš uzmanību uz NVO fonda stratēģijas padomes iesaisti NVO fonda stratēģijas 2017.-

2018. gadam izstrādes procesā, vienlaikus aktualizējot jautājumu par stratēģijas apstiprināšanas 

daudzajiem posmiem.  

S. Voldiņš informē, ka Kultūras ministrija ir sagatavojusi un iesniegusi pieprasījumu finansējuma 

piešķiršanai 700 000 eiro apmērā NVO fondam kā jauno politikas iniciatīvu, kas tiks izskatīts kopā 

ar citu ministriju JPI pieprasījumiem.  Tāpat Kultūras ministrijas viedoklis ir, ka finansējums NVO 

fondam būtu jāiekļauj valsts budžeta bāzes izdevumos, tādējādi nodrošinot finansējuma 

piešķiršanas ilgtspēju. Vienlaikus aicina ņemt vērā tos aspektus, kas ir aktualizējušies kā būtiski un 

risināmi nākotnē tikko pabeigtajā NVO fonda projektu vērtēšanas procesā.  

A. Gobiņš un R. Pīpiķe aicina pārdomāt iespējas kompensēt un atbalstīt NVO darbību par laiku, ko 

to pārstāvji pavada Ministru kabineta dažādos formātos (MK, MKK, VSS, NTSP utt.) un ES fondu 

Uzraudzības komitejās tā, lai nebūtu papildus jāsagatavo un jāiesniedz projekta pieteikums NVO 

fonda projektu konkursā.  

R. Pīpiķe aktualizē jautājumu par laika ietvaru izmaiņu veikšanai izstrādātajā NVO fonda 

stratēģijā, lai nākamā gada NVO fonda projektu konkursu varētu izsludināt jau 2017. gada janvārī. 

Kā arī norāda uz slikto praksi līdzšinējā NVO fonda stratēģijas 2017.-2018. Gadam izstrādes 

procesā – atsaukties uz koncepcijā par NVO fonda izveidi iekļautajiem principiem tajos gadījumos, 

kad tie ir mainījušies pēc koncepcijas izstrādes, akcentējot, ka ir jābūt reālistiskam skatījumam un 

nepieciešamības gadījumā sākotnējā dokumentā izmaiņas ir jāveic.  

A. Gobiņš aicina apvienot divas aktivitātes – interešu aizstāvību un sadarbības veidošanu starp 

NVO, norādot, ka interešu aizstāvība nav iespējama bez sadarbības starp NVO.  

R. Pīpiķe savukārt ierosina apsvērt iespējas NVO fonda administrēšanu nākotnē nodot nevis 

Sabiedrības integrācijas fondam, bet citai institūcijai.  

S. Voldiņš aicina vērtēt, cik efektīvi tiek organizēta projektu plūsma Sabiedrības integrācijas fondā, 

kā piemēru minot Valsts Kultūrkapitāla fondu ar 12 nodarbinātajiem un spēju efektīvi īstenot 

apmēram 5000 projektu pieteikumu izvērtēšanu.  

Z. Pūce papildina S. Voldiņa teikto, norādot uz atšķirīgo pieredzi no finansējuma saņēmēja puses 

par labu pieredzei ar Valsts Kultūrkapitāla fondu.  

 

Nolemts:  

1) Aicināt ieinteresētās puses līdz 2016. gada 14. jūlijam iesūtīt Sabiedrības integrācijas 

fondam priekšlikumus NVO fonda stratēģijas 2017.-2018. gadam pilnveidošanai, to skaitā, 

arī konkursa nolikumam, īpaši aicinot tās organizācijas, kas ir saņēmušas atbalstu, sniegt 

vērtējumu par iegūto pieredzi projekta īstenošanā no tā izstrādes līdz par realizācijai.  

2) Kultūras ministrijai organizēt atsevišķu sarunu par iespējām kompensēt un atbalstīt NVO 

darbību par laiku, ko to pārstāvji pavada Ministru kabineta dažādos formātos (MK, MKK, 

VSS, NTSP utt.) un ES fondu Uzraudzības komitejās.  

 

Sabiedrības integrācijas fonda prezentācijas, kā arī Memoranda padomes sēdē skatītā NVO fonda 

stratēģija 2017.-2018. gadam un programmas ietvaros sasniedzamie rezultātu rādītāji pieejami MK 
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mājaslapā: 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/nvof_2016_konkurss_memo_29062016.pdf, 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/nvof_strategija_2017-2018_2.pdf, 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/nvo_fonda_strategija.pdf un 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/sasniedzamie_rezultati_spk_precizets.pdf.  

 

4. jautājums  

Pētījuma rezultātu prezentācija "Dati par pilsonisko sabiedrību: Eiropas sociālā pētījuma rezultāti" 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: I. Trapenciere 

Izsakās: Z. Pūce, Ā. Ādlers, S. Vēvere, M. Sīmane 

Nolemts:  

Pieņemt zināšanai I. Tracencieres sniegto informāciju, kā arī lūgt Kultūras ministrijai sasaukt 

sanāksmi un informēt par pētnieces prezentēto datu izmantošanu nākotnē.  

 

LU Socioloģijas un filozofijas institūta pētnieces I. Trapencieres prezentācija pieejama MK 

mājaslapā: http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/it_062916_nvomemor1.pdf.  

 

 

5. jautājums 

Aktuālā informācija par EEZ/Norvēģijas finanšu instrumenta 2014.-2021. gada plānošanas 

perioda prioritātes "Pilsoniskās sabiedrības fonds" virzību, to skaitā, š.g. 9. jūnija sarunu 

rezultātiem un turpmāk plānoto rīcību 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: E. Šadris 

Izsakās: R. Pīpiķe, Ā. Ādlers, A. Gobiņš, D. Jakaite, H. Beitelis, S. Voldiņš 

 

E. Šadris iepazīstina ar Finanšu ministrijas sagatavoto prezentāciju, vienlaikus informējot arī par 

š.g. 9. jūnija sarunu rezultātiem. 

R. Pīpiķe akcentē, ka NVO atbalsts partneriem no Norvēģijas vienmēr ir bijusi prioritāte un aicina 

Latvijas atbildīgās institūcijas respektēt finansētāju viedokli un atbalstīt finansējuma 10 miljonu 

eiro apmērā piešķiršanu prioritātes "Pilsoniskās sabiedrības fonds" īstenošanai. Vienlaikus pauž 

bažas, ka gadījumā, ja daļa no NVO paredzētā finansējuma būs pieejama caur nozaru ministrijām, 

tā piešķiršanai tiks piemērota Eiropas Savienības struktūrfondu piesaistes kārtība. Attiecīgi 

struktūrfondu kārtības piemērošana NVO, lai tās vispār varētu pretendēt uz atbalstu, rada 

administratīvos šķēršļus tāpēc aicina nepiemērot struktūrfondu prasības prioritātei "Pilsoniskās 

sabiedrības fonds".  

E. Šadris norāda, ka Finanšu ministrija atbalsta 5 miljonu eiro piešķiršanu prioritātes "Pilsoniskās 

sabiedrības fonds", tomēr nepieciešama sanāksme, lai diskutētu kā pārvaldīt pieejamos otrus 5 

miljonus – caur ministrijām vai tāpat kā pirmos 5 miljonus caur vienu administratoru.  

A. Gobiņš aicina Memoranda padomes locekļus atbalstīt priekšlikumu otrus 5 miljonus eiro nedalīt 

caur ministrijām, tādējādi novēršot iepriekšējos plānošanas periodos identificētos dažādos riskus 

attiecībā uz finansējuma sadali un apguvi. Kā arī, aicina Finanšu ministriju informēt normēģu 

partnerus, ka Memoranda padomes un nevalstisko organizāciju pārstāvji joprojām netiek iesaistīti 

EEZ/Norvēģijas finanšu instrumenta 2014.-2021. gada plānošanas perioda prioritāšu 

apspriešanā, norādot, ka līdz šim īstenotās darbības attiecībā no līdzdalības un iesaistes 

viedokļa ir tālu no vēlamās rīcības šajā jautājumā.  Vienlaikus lūdz beidzot novērst trūkumus 

līdzdalības organizēšanā attiecībā uz prioritāšu apspriešanu.  

R. Pīpiķe pauž viedokli, ka ir būtiski organizēt sanāksmi ar valsts pārvaldes un nevalstisko 

organizāciju dalību, lai runātu un panāktu vienošanos par visiem neskaidrajiem jautājumiem.  

D. Jakaite uzskata, ka jābūt skaidrībai par finansējuma apmēru. Attiecībā uz nevalstisko 

organizāciju iesaistes jautājumiem daudz kas būs atkarīgs no tā, kādi būs ministriju 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/nvof_2016_konkurss_memo_29062016.pdf
http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/nvof_strategija_2017-2018_2.pdf
http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/nvo_fonda_strategija.pdf
http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/sasniedzamie_rezultati_spk_precizets.pdf
http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/it_062916_nvomemor1.pdf


6 
 

piedāvājumi naudas apguvei, šobrīd atbilstoši ministriju savstarpēji sniegtajai informācijai 

tiek piedāvāti daudzi infrastruktūras projekti, kuru īstenošana noteikti nebūs NVO 

kompetencē un iespējās. Vienlaikus informē, ka Labklājības ministrija savos projektos plāno 

NVO iesaisti, jo plānotie projekti bez NVO atbalsta vispār nav īstenojami.  

R. Pīpiķe atkārtoti norāda, ka būtu nepieļaujami, ka valsts pārvalde NVO iepazīstinātu ar jau 

apstiprinātām prioritātēm, tāpēc vēlreiz aicina iesaistīt NVO prioritāšu apspriešanā.   

H. Beitelis norāda, ka Valsts kanceleja savu viedokli par atbalstāmajām prioritātēm, to skaitā, 

par prioritāti "Pilsoniskās sabiedrības fonds" ir publiskojusi  un daļēji sabiedrības līdzdalība to 

apspriešanā ir notikusi. Tomēr vislielākās bažas Valsts kancelejai ir par laika ietvaru, ņemto 

vērā, ka uzdevumi sagatavot un sniegt informāciju regulāri tiek saņemti ar īsu izpildes 

termiņu, tādējādi nedodot pat iespējas īstenot sabiedrības līdzdalību.  

E. Šadris norāda, ka Finanšu ministrija atbilstoši sarunām ar norvēģu partneriem no nozaru 

ministrijām šobrīd sagaida stratēģisko redzējumu par īstenojamām lietām un sasniedzamajiem 

rezultātiem, savukārt ministrijas ir iesniegušas Finanšu ministrijā jau konkrētus sarakstus ar 

īstenojamajiem projektiem. Uzskata, ka par konkrētiem projektiem nav šobrīd jādiskutē, svarīgi ir 

vienoties par stratēģiskajiem jautājumiem.  

S. Voldiņš un H. Beitelis atbalsta sanāksmes rīkošanu, lai vienotos par principiem.  

A. Gobiņš aicina Memoranda padomi atbalstīt 10 % finanšu resursu novirzīšanu no kopējā 

pieejamā finansējuma abos finanšu instrumentos kopā (EEZ un Norvēģijas) NVO aktivitātēm.  

H. Beitelis aicina Memoranda padomi atbalstīt 5 miljonu eiro finanšu resursu novirzīšanu no kopējā 

pieejamā finansējuma NVO aktivitāšu īstenošanai ar ministriju starpniecību.  

 

Nolemts: 

Memoranda padome aicina Finanšu ministriju līdz š.g. 15. jūlijam organizēt sanāksmi ar mērķi 

diskutēt par prioritātes "Pilsoniskās sabiedrības fonds" īstenošanu, aicinot tajā piedalīties arī 

nevalstiskās organizācijas.  

 

Finanšu ministrijas pārstāvja E. Šadra prezentācija pieejama Ministru kabineta mājaslapā: 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/29_06_nvo_fm.pdf.  

 

6. jautājums 

Konceptuālais ziņojums "Sabiedrības integrācijas politikas organizatoriskā un tiesiskā ietvara 

pilnveides iespējas" 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: S. Voldiņš un S. Vēvere 

Izsakās: R. Pīpiķe, D. Jakaite 

S. Voldiņš norāda, ka problēma par sabiedrības integrācijas politikas īstenošanu un iespējām 

ietekmēt politikas īstenošanu ir aktualizējusies š.g. pavasarī īstenotajā budžeta bāzu pārskatīšanas 

procesā un atbilstoši Ministru kabineta sēdē lemtajam Kultūras ministrijai līdz š.g. 26.jūlijam ir 

jāiesniedz Ministru kabinetā sākotnējie priekšlikumi par turpmāko sabiedrības integrācijas politikas 

koordināciju.  

S. Vēvere aicina iesaistīties konceptuālā ziņojuma "Sabiedrības integrācijas politikas 

organizatoriskā un tiesiskā ietvara pilnveides iespējas" apspriešanā, sniedzot viedokli līdz jūlija 

vidum, ziņojuma projekts tiks ievietots Kultūras ministrijas mājaslapā. Vienlaikus vērš uzmanību, 

ka pētnieki piedāvāja sabiedrības integrācijas politikas koordināciju uzticēt Pārresoru koordinācijas 

centram, savukārt Kultūras ministrija uzskata, ka politikas koordinēšana būtu jāuztic PKC un Valsts 

kancelejai.  

R. Pīpiķe norāda, ka Kultūras ministrijas prezentācijā iekļautā informācija apliecina, ka 

nevalstiskais sektors nav kļūdījies vērtējumos attiecībā uz problēmām sabiedrības integrācijas 

politikas īstenošanā.  

D. Jakaite vēlas precizēt laika ietvaru viedokļa sniegšanai, uz ko S. Vēvere apliecina, ka Kultūras 

ministrija vēlas izdiskutēt ar visām iesaistītajām pusēm iespējamos turpmākos sabiedrības 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/29_06_nvo_fm.pdf
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integrācijas politikas īstenošanas modeļus, gala lēmuma pieņemšana plānota līdz 2018. gada 

1. martam kopā ar nākamā perioda attīstības plānošanas dokumentu.  

 

Nolemts: 

Aicināt visas ieinteresētās un iesaistītās puses paust viedokli par iespējamiem risinājumiem 

sabiedrības integrācijas politikas īstenošanā nākotnē.  

 

Kultūras ministrijas pārstāves S.Vēveres prezentācija pieejama Ministru kabineta mājaslapā: 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/memo_padomei_par_integracijas_modeliem_29062

016.pdf.  

 

7. Dažādi 

_____________________________________________________________________ 

Ziņo: R. Pīpiķe, R. Bunka, G. Kauniste 

1. Nākamās sēdes datums, laiks, darba kārtība;  

2. Informācija par NTSP sēdē 27.06.2016. izskatītajiem jautājumiem; 

3. Memoranda padomes iekšējā kārtība "Par nevalstisko organizāciju pārstāvja izvirzīšanas 

kārtību un kritērijiem dalībai Valsts sekretāru sanāksmēs, Ministru kabineta komitejas sēdēs 

ar padomdevēja tiesībām un Nacionālajā trīspusējās sadarbības padomē un Eiropas 

Savienības Struktūrfondu uzraudzības komitejā". 

 

Nolemts:  

1) Nākamo Memoranda padomes sēdi organizēt 24.08.2016. plkst.11:00. 

2) Pieņemt zināšanai R. Bunkas sniegto informāciju par 27.06.2016. NTSP sēdē apspriestajiem 

jautājumiem.  

3) Valsts kancelejai 2016. gada augustā organizēt sanāksmi par Memoranda padomes iekšējo 

kārtību "Par nevalstisko organizāciju pārstāvja izvirzīšanas kārtību un kritērijiem dalībai 

Valsts sekretāru sanāksmēs, Ministru kabineta komitejas sēdēs ar padomdevēja tiesībām un 

Nacionālajā trīspusējās sadarbības padomē un Eiropas Savienības Struktūrfondu uzraudzības 

komitejā" un izmaiņām Memoranda padomes nolikumā.  

 

 

Memoranda padomes sēdes videoieraksts apskatāms šeit: 

https://www.youtube.com/watch?v=lqc0UwAXVjU  

 

 

Sēdi slēdz: plkst.13:44 

 

 

 

Sēdes vadītāja: R. Pīpiķe 

 

 

 

Protokolē:  Z.Legzdiņa-Joja 

http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/memo_padomei_par_integracijas_modeliem_29062016.pdf
http://www.mk.gov.lv/sites/default/files/editor/memo_padomei_par_integracijas_modeliem_29062016.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=lqc0UwAXVjU

